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Protokół Nr 43/17 

z obrad XLIII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 29 listopada 2017r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.20. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  XLIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2017r. poz. 1875) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo, 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek,  

zaproszonych gości: 

Pana Stanisława Tołwińskiego – Prezesa Aeroklubu Krainy Wielkich Jezior 

Mazurskich, 

Pana Zbigniewa Jaśniaka – Naczelnika OSP Srokowo, 

Aleksandrę Bagińską– uczennicę Gimnazjum w Srokowie,  

Gabrielę Kowalską – uczennicę Szkoły Podstawowej w Srokowie, 

oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Pana Dariusza Kowalskiego – Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 

w Solance, 

Panią Grażynę Jolantę Niedźwiedzką – Bień – Kierownika GOPS Srokowo,  

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 

Panią Danutę Bielecką – Kierownika Filii Szkoły Podstawowej w Solance, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM Srokowo, 

przedstawicieli organizacji pozarządowych, przedsiębiorców,  

panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 
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stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 11 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrana radna Ewa Dudek, 

kolejna z listy radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że 

porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  

wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołów z XLI i XLII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Analiza zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2017 r. 

7.   Informacja o stanie mienia gminnego na dzień 31 października 2017 r. 

8.   Prace nad projektem budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

9.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

9.1. Podatku od środków transportowych. 

9.2. Opłaty od posiadania psów. 

9.3. Określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od  

      nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. 

9.4. Stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły  

       Podstawowej im. prof. Stanisława Srokowskiego w Srokowie z Filią                       

       w Solance w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. prof. Stanisława  

       Srokowskiego w Srokowie z Filią w Solance. 

9.5. Uchwalenia Gminnego Programu ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

      Alkoholowych na 2018 rok. 

6.6. Uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 

9.7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2022. 

9.8. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

12.  Zakończenie obrad XLIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem wniosków, 

uwag i propozycji zmian w przedstawionym porządku obrad zamknął punkt                          

2 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w imieniu wszystkich radnych                      

i własnym złożył życzenia dla Wójta Gminy Srokowo Pana Franciszka Andruszkiewicza 

z okazji jubileuszu 45 – lecia pracy zawodowej. Wraz z życzeniami zdrowia, szczęścia, 

wszelkiej pomyślności oraz podziękowaniami za bardzo dobrą współpracę została 

wręczona wiązanka kwiatów. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu Prezesa 

Aeroklubu Krainy Wielkich Jezior Mazurskich Pana Stanisława Tołwińskiego.  

Stanisław Tołwiński Prezes Aeroklubu Krainy Wielkich Jezior Mazurskich złożył 

podziękowania dla całego Samorządu Gminy Srokowo za udział delegacji                        

w uroczystościach na Lotnisku Wilamowo, upamiętniających siódmą rocznicę 

tragicznej katastrofy samolotu TU-154 z delegacją państwową pod Smoleńskiem oraz 

za pomoc przy realizacji mazurskich pokazów lotniczych podczas XIX imprezy 

„Mazury AirShow 2017” w Wilamowie. Dzięki otrzymanej pomocy osiągnięto 

zamierzone cele organizacyjne oraz efekt promujący lotnictwo i Krainę Wielkich Jezior 

Mazurskich. Na ręce Pana Przewodniczącego Rady Gminy Aleksandra Kamińskiego od 

Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego Gustawa Marka Brzezina, został 

wręczony dyplom uznania z podziękowaniami za wszelką pomoc podczas realizacji tej 

imprezy. Dodatkowo zostały złożone podziękowania dla Pana Wójta Franciszka 

Andruszkiewicza oraz Naczelnika OSP Srokowo Zbigniewa Jaśniaka za pomoc 

jednostki OSP w Srokowie podczas obchodów „Dni pamięci kardynała Stefana 

Wyszyńskiego”. Prezes Aeroklubu Krainy Wielkich Jezior Mazurskich przekazał również 

imienne podziękowania i poprosił o przekazanie ich wszystkim strażakom 

uczestniczącym w w/w imprezach.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu Panią 

Kierownik GOPS Srokowo Grażynę Jolantę Niedźwiedzką – Bień. 

Grażyna Jolanta Niedźwiedzka – Bień Kierownik GOPS Srokowo powiedziała,                    

że w dniu dzisiejszym zostaną wręczone nagrody dla dwóch laureatek XIV 

Wojewódzkiego Konkursu Plastycznego, po czym oddała głos Pani Katarzynie Żejmo. 

Katarzyna Żejmo gminny koordynator XIX Warmińsko - Mazurskich Dni Rodziny 

powiedziała, że celem tegorocznego konkursu było skłonienie do refleksji nad 

olbrzymią wartością niekończącej się miłości w rodzinie oraz przedstawienie tego 

tematu w formie prac plastycznych. Podczas podsumowania konkursu ogłoszono, iż 

dwie przedstawicielki naszej gminy otrzymały nagrody Marszałka Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego i były to: Aleksandra Bagińska uczennica Gimnazjum                        

w Srokowie oraz Gabriela Kowalska uczennica Szkoły Podstawowej w Srokowie. 

Dziewczęta zostały nagrodzone upominkami i gromkimi brawami. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przeszedł do kontynuacji punktu               

3 porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołów z XLI i XLII sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XLI 

sesji Rady Gminy Srokowo z dnia  27 października 2017 r. (zał. nr 5) oraz protokół 

z XLII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Srokowo z dnia  10 listopada 2017 r.                    

(zał. nr 6) były do wglądu  w biurze Rady Gminy oraz zostały wyłożone na pół 

godziny przed sesją na sali obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się  z protokołami, który wiernie 

odzwierciedlają przebieg XLI i XLII sesji. Przewodniczący zapytał radnych czy mają 

uwagi do protokołu z XLI sesji. Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLI sesji z dnia 27 października 2017 r. Na 

sali obrad obecnych było 11 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XLI sesji bez uwag                                 

i większością głosów –  10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 1 gł. „wstrzymujących się” . 

 (radna nieobecna na posiedzeniu XLI sesji Rady Gminy). 

 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLII sesji 

nadzwyczajnej Rady Gminy Srokowo. Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący 

Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLII sesji nadzwyczajnej z dnia               

10 listopada 2017 r. Na sali obrad obecnych było 11 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XLII sesji nadzwyczajnej bez 

uwag i większością głosów –  10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 1 gł. „wstrzymujących się” . 

 (radna nieobecna na posiedzeniu XLII sesji Rady Gminy). 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3. i przeszedł do  punktu 4. porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (zał. nr 7). 
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Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym czyli od dnia 27 października 2017 r. do dnia 28 listopada 2017 r. 

wydał 7 zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 54/17 z dnia 30 października 2017r. w sprawie ustalenia 
dodatkowego dnia wolnego od pracy dla pracowników Urzędu Gminy Srokowo, 
którzy nie odebrali przysługującego wolnego dnia ustalonego zarządzeniem Nr 2/17 
Wójta Gminy Srokowo z dnia 9 stycznia 2017 r. w zamian za dzień 11 listopada 
2017r.  

2. Zarządzenie nr 55/17 z dnia 30 października 2017r. w sprawie ogłoszenia 
pogotowia przeciwpowodziowego na terenie Gminy Srokowo. 

3. Zarządzenie nr 56/17 z dnia 6 listopada 2017r. w sprawie odwołania pogotowia 
przeciwpowodziowego na terenie Gminy Srokowo. 

4. Zarządzenie nr 57/17 z dnia 8 listopada 2017r. w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji społecznych dotyczących programów profilaktycznych na 2018 rok. 

5. Zarządzenie nr 58/17 z dnia 14 listopada 2017r. w sprawie przyjęcia projektu 
budżetu na rok 2018. 

6. Zarządzenie nr 59/17 z dnia 14 listopada 2017r. w sprawie przyjęcia projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018- 2023. 

7. Zarządzenie nr 60/17 z dnia 22 listopada 2017r. w sprawie wprowadzenia do 
użytku „Gminnego Planu Zarządzania Kryzysowego Gminy Srokowo”. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił o przedstawienie 

prowadzonych dodatkowych działań w okresie między sesyjnym. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w ciągu ostatniego miesiąca 

podejmowane były następujące działania: 

- Przeprowadzono przetarg na przebudowę oczyszczalni ścieków etap I, wyłoniono 

wykonawcę i podpisano umowę na realizację inwestycji przy czym zakończenie prac 

wyznaczono na 29 grudnia 2017 r. 

- Dokonano odbioru siedmiu przydomowych oczyszczalni ścieków i uruchomiono 

środki finansowe.  

- Uczestniczono w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin „Barcja” w sprawach 

dotyczących ścieżek rowerowych. 

- Przeprowadzono przetarg na działkę w Leśniewie, ale bez rezultatu, ponieważ 

wpłynęło jedno wadium po ustalonym terminie. Ogłoszono ponownie przetarg (po 

upływie 10 dni) z wyznaczonym terminem wpłaty wadium do 8 grudnia, a przetarg 

odbędzie się 12 grudnia 2017 r. 

- Uczestniczono we wznowieniu granic działek w Kosakowie dotyczących dróg 

gminnych. 

- Odbyło się zebranie w sprawie utworzenia wspólnoty mieszkaniowej na budynku 

Plac Rynkowy 7. 
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- Wzięto udział w Konferencji poświęconej „Funduszom Unijnym” z omówieniem 

uruchomienia programu Polska – Rosja. 

- Przeprowadzono wizję lokalną z udziałem biegłego hydrologa w sprawie złożonego 

wniosku przez jednego z rolników ze względu na zalewanie pól po dokonaniu 

przebudowy drogi Nr 650. 

- Dokonano odbioru robót na ulicy Łąkowej.  

- Przygotowywane są dokumenty do rozliczenia inwestycji ulicy Ogrodowej                       

i ulicy Łąkowej. 

- Wzięto udział w zgromadzeniu MZM-GO w Giżycku, którego kontynuacja odbędzie 

się w najbliższy piątek. 

- Został zrealizowany projekt przez Sołectwo Solanka, którego podsumowanie odbyło 

się w ubiegłą niedzielę. 

- Przeprowadzono wstępne negocjacje w sprawie wykonania dokumentacji 

technicznej.  Chodzi o przebudowę drogi Siniec – Kąty. Teraz czekamy na ostateczną 

ofertę od projektanta w sprawie kosztów przygotowania dokumentacji technicznej. 

- Wczoraj przystąpiono do wykonania ulicy Słonecznej.  

Na bieżąco są realizowane sprawy zgłaszane przez mieszkańców i podmioty 

zewnętrzne.      

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy są pytania do złożonej 

informacji? 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała, czy koszty dotyczące przebudowy 

oczyszczalni ścieków mieszczą się w naszych planach budżetowych? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że tak. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy znajdą się jakieś oszczędności? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że nie. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jakie tematy poruszane były na 

zgromadzeniu i czego dotyczyło to spotkanie? Czy była mowa o zmianach przepisów 

w kwestii sposobu segregacji śmieci i czy podano informacje o podwyżkach cen za 

zagospodarowanie odpadami? Jakie są założenia w sprawie remontu drogi Siniec – 

Kąty? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi o ostateczny 

kształt przebudowy drogi to po to właśnie kontaktowano się z projektantem, aby 

określić zakres tej przebudowy. Chodzi o to, że niektóre odcinki drogi wykonane są 

bez właściwej podbudowy. Dlatego będą musiały być wykonane dość szczegółowe 

badania geotechniczne, aby dobrze rozpoznać teren. Później projektant będzie                

w stanie ustalić koszty zadania oraz wskaże propozycje rozwiązań technicznych 

związanych z przebudową drogi.    
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Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że w MZM-GO w Giżycku 

przedstawiono informację dotyczącą działań po nieudanym rozstrzygnięciu przetargu. 

Zaproponowana kwota przez związek okazała się niemożliwa do zrealizowania przez 

firmę odbierającą odpady. Zostały zmienione zasady i wymagania, które wpływały na 

ceny odbioru odpadów. Przy kolejnym spotkaniu, które odbędzie się dnia 1 grudnia 

otrzymamy informacje dotyczące m.in. cennika usług, który najprawdopodobniej 

wzrośnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  w związku z ich brakiem dalszych 

pytań do złożonej informacji zamknął pkt. 4 i przeszedł do realizacji punktu                         

5 porządku obrad. 

Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań, a wobec ich braku Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 5, 

a następnie przed przejściem do realizacji pkt 6 porządku obrad o godzinie 13.40 

ogłosił przerwę, która trwała do godziny 13.57.  

Ad. pkt 6. 

Analiza zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że radni 

otrzymali materiał (załącznik nr 8 do protokołu) w terminie, po czym poprosił Panią 

Skarbnik Małgorzatę Cwalina o krótkie wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeżeli chodzi o podatki to:  

-podatki od osób prawnych zostały wykonane w 76,5% na kwotę 556 327,00 zł;  

-podatki od osób fizycznych wykonano w 70,46% na kwotę 1 440 259,00 zł; 

-podatek rolny na poziomie 65,57%; 

-podatek od nieruchomości na poziomie 93,97%; 

-podatek leśny na poziomie 63,07%; 

-podatek od środków transportu na poziomie 80,34%; 

-podatek od czynności cywilno-prawnych na poziomie 99%; 

-odsetki i opłaty prolongacyjne na planowanych 5 100,00 zł wynoszą 7 014,00 zł.; 

-podatek od spadków i darowizn na planowane 8 000,00 zł, wykonanie jest na 

poziomie 10 303,00 zł; 

-podatek od posiadania psów na planowane 1 100,00 zł, wykonanie wynosi 

5 321,00 zł 

-wpływy od opłaty targowej wynoszą 58%; 

-wpływy od opłaty skarbowej wynoszą 72,28%; 

Wykonanie sprzedaży mienia jest niskie ponieważ na planowane 655 100,00 zł 

wykonane jest 26,3%. Wpływ z dzierżawy klasyfikuje się na poziomie 46,96%,                

a użytkowanie wieczyste na poziomie 70%.  Planowana jest wpłata grzywny za 
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zajęcie pasa drogowego w wysokości 76 tys. zł oraz darowizna w wysokości 50 tys. 

zł. Udział Gminy z tytułu udziałów dochodów budżetu Państwa – podatek dochodowy 

od osób fizycznych za okres do 31 września 2017 r. na plan 1 449 964,00  zł wynosił        

1 039 tys. zł czyli 71,69% planu. Udziały w podatku od osób prawnych na plan        

80 tys. zł, wykonanie planuje się na kwotę 30 tys. zł Opłata za zezwolenie na 

sprzedaż alkoholu na plan 34 200,00 zł, wykonanie wyniosło 38 203,00 zł. Skutki 

obniżenia stawek podatkowych za okres sprawozdawczy czyli do 31 września 2017 r. 

wynoszą 68 105,00 zł. Udzielone zostały ulgi podatkowe w wysokości: 41 597,00 zł 

od osób fizycznych oraz 2 158,00 zł od osób prawnych. Podatek od środków 

transportowych: obniżki wynoszą 12 032,00 zł od osób fizycznych, a od osób 

prawnych 3 669,00 zł. Udzielono ulg za wymieniony okres sprawozdawczy                  

w wysokości 8 649,00 zł i dotyczą one podatku od nieruchomości – zwolnienie 

dotyczy ZGKiM. Skutkiem decyzji wydanej przez nasz organ podatkowy na podstawie 

ordynacji wyborczej (umorzenie zaległości podatkowej) jest kwota 7 780,00 zł,                 

a odsetki umorzone obejmują kwotę 126 zł. Umorzenie to stanowi 0,51% przypisów 

podatków, a kwota dotyczy 26 osób. Kwotę 6 610,00 zł odroczono (rozłożono na 

raty) z terminem spłaty poza okresem rozliczeniowym czyli po wrześniu 2017 r. 

i dotyczy ona wyłącznie 11 osób fizycznych. Jeśli chodzi o ulgi z tytułu umowy 

wynajmowania gruntów jest to kwota 307 zł, a ulgi w wysokości 36 503,00 zł 

dotyczą wpisów związanych z obrotem ziemi. Ulgi ustawowe dla rolników stanowią 

265 045,00 zł i są ulgami inwestycyjnymi na kwotę 21 533,00 zł z tytułu kupna ziemi 

– 86 468,00 zł i z posiadania lasów wchodzących w skład rezerwatu na kwotę 

82 040,00  zł (które od kilku lat nie są refundowane z budżetu państwa.)    

należności na koniec III kwartału wynoszą 997 928,00 zł i jest to IV rata podatku. 

Wymagalne należności z terminem płatności, który już upłynął to 301 806,00 zł 

i dotyczą podatku rolnego 199 tys. zł, podatku od nieruchomości 86 tys. zł, podatku 

leśnego 1 285,00 zł, podatku od środków transportowych 11 200,00 zł, od 

posiadania psa 385 zł, opłata planistyczna 13 464,00 zł, wpłata za czynsze od lokali 

użytkowych 5 209,00 zł, karta podatkowa 2 465,00 zł. Bardzo dużą wpłatę przy 

przypisie należności stanowi fundusz alimentacyjny i jest to kwota 505 tys. zł netto 

ponieważ pełne należności wynosiły 519 664,00 zł. Jeżeli chodzi o wpłaty jest to 

kwota 22 424,00 zł za okres sprawozdawczy. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał o wykonanie planu dzierżaw na poziomie 46%. Czy 

umowy zostały wypowiedziane, że to zadanie jest na tak niskim poziomie? Drugie 

pytanie dotyczy umorzenia zaległości podatkowych, a mianowicie co jest przyczyną 

umorzenia tego podatku? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że 46% wykonanie planu 

dzierżaw wynikało z tego, iż szacowaliśmy wynajęcie lokalu po byłej kawiarni co 

niestety nie doszło do skutku. Jeżeli chodzi o umorzenie podatku to księgowość 
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podatkowa ma w obowiązku oddzielanie łącznych zobowiązań pieniężnych na 

podatek rolny, od nieruchomości i leśny. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy umarza się podatek od nieruchomości? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że podane wartości są łącznym 

zobowiązaniem pieniężnym z wyszczególnieniem na poszczególne rodzaje podatku. 

Ta wartość nie dotyczy osób mających tylko i wyłącznie do opłacenia podatek od 

nieruchomości, ale rolników, u których wyszczególnia się pozycje składowe 

poszczególnych rodzajów podatku.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o wymagalne należności w Urzędzie Gminy,   

a dokładnie dlaczego one wzrastają w porównaniu do wcześniejszego sprawozdania 

z wykonania budżetu jak np. opłata za czynsze za lokale użytkowe: wcześniej podano  

4 900,00 zł, a teraz mamy podaną wartość 5 200,00 zł; w podatku rolnym od osób 

fizycznych na koniec I półrocza mieliśmy 178 tys. zł, a teraz 199 tys. zł? Radna 

zapytała co jest powodem występowania tak dużych różnic kwotowych                       

w należnościach wymagalnych w porównaniu z I półroczem 2017 r.? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że podatki czasami wzrastają pod 

względem zaległości. Mamy jedną stałą zaległość, z którą zmagamy się od prawie 

dwudziestu lat. Reszta zaległości obejmuje chwilowe zadłużenie.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej analizy 

zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2017 r. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 11 gł. „za” przyjęła informację 

dotyczącą analizy zobowiązań podatkowych za trzy kwartały 2017r. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6. i przeszedł do  punktu 7. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7.  
Informacja o stanie mienia gminnego na dzień 31 października 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że radni 

otrzymali materiał w odpowiednim terminie (załącznik nr 9 do protokołu) po czym 

poprosił Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie przedstawienie 

informacji. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski poinformował, że na dzień 31 października 

2017 r. w posiadaniu Gminy Srokowo było około 374 ha gruntów komunalnych 

sklasyfikowanych jako: 

- użytki rolne – 46,81 ha,  

- zadrzewienia, zakrzaczenia – 12 ha, 
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- drogi – 268,33 ha,  

- użytki kopalne – 8 ha , 

- rekreacyjne i wypoczynkowe -14,53 ha, 

- tereny różne – 1 ha, 

- nieużytki i pozostałe -23 ha. 

Dochody ze sprzedaży dotyczą zezłomowanego mienia ruchomego, a mianowicie: 

agregatu prądotwórczego, przyczepy, wózka widłowego „RAK” oraz ze złomowania 

Liaza na łączną wartość 6 763,50zł. W wieczyste użytkowanie mamy przekazane 

około 1 ha gruntów. Posiadamy 30 mieszkań komunalnych, z czego jeden z lokali 

będzie sprzedany w grudniu i dotyczy lokalu mieszkalnego w Sińcu (w budynku  

Pałacu). Z końcem roku otrzymamy decyzją Wojewody kilka działek na własność 

gminy o łącznej powierzchni ok. 1,5 ha. Jeśli chodzi o sprzedaż lokali mieszkalnych 

mieszkańcy nie są chętni, aby je nabywać (w zeszłym roku sprzedano pięć lokali).         

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o zapis umieszczony w projekcie budżetu 

dotyczący 30 mieszkań komunalnych do sprzedaży, a teraz mówi się o 29 lokalach. 

Radna poprosiła o wyjaśnienie nieścisłości.  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że podczas tworzenia 

projektu budżetu Gminy Srokowo mieliśmy 30 mieszkań, a na dzień dzisiejszy jedno      

z nich jest w trakcie przygotowań do sprzedaży. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zgodnie z zamierzeniami urzędników 

każde mieszkanie przygotowywane jest do jak najszybszego zbycia w drodze 

sprzedaży? Chodzi o to, że być może nie każde mieszkanie powinno być tak szybko 

sprzedawane np. ze względu na jego stan techniczny? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że jeśli przy jakimś obiekcie 

pozostaje dla nas jeden lokal mieszkalny to oczekiwanie wszystkich pozostałych 

właścicieli jest takie, że gmina wykona wszystkie remonty co jest niezgodne                     

z prawem ponieważ każdy z właścicieli proporcjonalnie do posiadanych udziałów 

solidarnie odpowiada za stan nieruchomości. Większość lokali znajduje się w starym 

budownictwie, a co za tym idzie, wymaga nakładów finansowych i remontów. Kolejną 

rzeczą jest to, że zbycie ostatniego lokalu jest okazją do przymuszenia właścicieli 

lokali do zawiązania wspólnot mieszkaniowych, dzięki którym poprawia się jakość 

budynków, przeprowadzane są wszelkiego rodzaju przeglądy kominiarskie, gazowe, 

elektryczne itp. co również zwiększa bezpieczeństwo mieszkańców oraz poprawia się 

wizerunek naszej miejscowości.   

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że dwa lata temu Komisja Rewizyjna 

Rady Gminy zrobiła kontrolę gospodarowania mieniem komunalnym. Protokół                     

z kontroli wraz z wnioskami był zamieszczony na stronie internetowej naszej gminy 

po to, aby upublicznić wszelkie zalecenia. Radna nie wie co radni mogliby jeszcze 
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w tej kwestii zrobić, ale być może dobrym rozwiązaniem byłoby przeprowadzenie 

jakiejś kampanii informacyjnej przy wykorzystaniu zasobów pracowniczych urzędu. 

Chodzi również o to, aby uświadomić osoby mające mieszkania własnościowe                      

o obowiązkach, które na nich spoczywają. Radna zapytała co dzieje się z listą osób 

czekających na mieszkanie komunalne lub na mieszkanie zastępcze? Czy jesteśmy 

zabezpieczeni w razie pożaru lub innego zdarzenia losowego, które może przytrafić 

się osobom zamieszkującym naszą gminę?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi                             

o zabezpieczenie lokalu na wypadek wystąpienia zdarzenia losowego to gmina 

znajduje się w posiadaniu mieszkania. W przypadku wystąpienia większych zdarzeń 

losowych wykorzystuje się wszystkie dostępne lokale włącznie z tymi znajdującymi 

się na terenie obiektów użyteczności publicznej. Generalnie jest tak, że nawet jeśli 

odzyskiwalibyśmy jakiekolwiek lokale mieszkalne to nie poleca przekazywania ich 

w użytkowanie ze względu na to, że każdy odzyskany lokal wiąże się z wykonaniem 

remontu w granicach od 50-100 tys. zł. Jeśli chodzi o mieszkania socjalne to na dzień 

dzisiejszy taniej jest wybudować budynek od podstaw niż przeprowadzać remonty na 

starych zasobach mieszkaniowych. W przyszłości należałoby się docelowo zastanowić 

nad takim rozwiązaniem – jest możliwość skorzystania ze środków oferowanych przez 

specjalny fundusz w Banku Gospodarstwa Krajowego, ale musielibyśmy się 

zastanowić czy na chwile obecną jest nas stać na takie posunięcie. Na dzień 

dzisiejszy wpłynęło do nas 14 podań o mieszkanie.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej stanu 

mienia gminnego na dzień 31 października 2017 r. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 11 gł. „za” przyjęła informację 

dotyczącą stanu mienia gminnego na dzień 31 października 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7. i przeszedł do  punktu 8. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 8.    

Prace nad projektem budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat był 

szeroko omawiany podczas ostatniego posiedzenia wspólnego komisji Rady Gminy 

Srokowo. Razem z materiałami sesyjnymi (załącznik nr 10 do protokołu)  radni 

otrzymali również dodatkowy załącznik obejmujący wykaz złożonych wniosków do 

budżetu Gminy na 2018 r. po czym poprosił Skarbnika Gminy Panią Małgorzatę 

Cwalina o krótkie wprowadzenie do tematu. 
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Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że wszystkie kwestie były szczegółowo 

omówione podczas posiedzenia komisji stałych Rady Gminy, po czym poprosiła 

o wskazanie uwag lub wniosków do przedłożonego materiału. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że prace nad budżetem zostały 

zakończone i Zarządzeniem Wójta przekazane dla radnych Gminy Srokowo. Od tego 

momentu rozpoczęło się procedowanie nad uchwaleniem budżetu Gminy na przyszły 

rok. Dodatkowo jeśli ze względu na pewne wewnętrzne ustalenia i uzgodnienia 

dotyczące projektu „E-usługi” potwierdzi się konieczność potencjalnych przesunięć               

w budżecie czy też zabezpieczenia finansowego na ten cel, to Wójt Gminy wystąpi                

z wnioskiem o dokonanie autopoprawki do złożonego projektu budżetu Gminy 

Srokowo. Kwestie wewnętrzne są ustaleniami wewnętrznymi urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że bez względu na to 

czy są to sprawy wewnętrzne dotyczące urzędu, czy też nie, to jednak radni mają 

prawo do przedyskutowania danego tematu. Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy 

ładowarka, która miała pogłębiać stawek w Solance będzie ściągnięta do wykonania 

tych prac? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że rozmawiał z właścicielem 

koparki, ale ze względu na konieczność wymiany niesprawnej części nie może jeszcze 

rozpocząć prac. Jak tylko będzie usunięta usterka i sprzęt będzie sprawny to 

otrzymamy wiadomość o terminie pogłębiania stawu. Prace na pewno będą 

wykonane jeszcze w tym roku. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała dlaczego w budżecie na przyszły rok znalazł 

się zapis o 0,5 mln pożyczce, o której wcześniej nie było żadnej mowy? Radna 

zapytała skąd wziął się w projekcie budżetu zapis o wykonaniu drogi Siniec – Kąty,           

o której we wrześniowych rozmowach w sprawie budżetu również nie było mowy? 

Radna poprosiła o uzasadnienie celowości zaciągnięcia półmilionowej pożyczki, którą 

będziemy musieli spłacić z dochodów własnych w ciężkim dla gminy okresie czyli                 

w latach 2018, 2019 i 2020 roku oraz jakie to będzie miało przełożenie na nasze 

możliwości inwestycyjne? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że może się wypowiadać tylko od 

strony technicznej ponieważ dopiero projekt pokaże jakie rozwiązania techniczne 

będą konieczne dla odpowiedniego wykonania tej drogi. Już od kilku lat stale 

przewijała się do naprawy droga Siniec – Kąty. Zależy nam na pokazaniu tej 

inwestycji w budżecie i na szybkim przygotowaniu dokumentacji technicznej 

ponieważ w różnych programach pojawiają się różne środki pomocowe, a na chwilę 

obecną nasza gmina nie posiada żadnej dokumentacji, więc podczas prowadzonych 

rozmów z partnerem Rosyjskim dogadano się, aby wspólnie złożyć wnioski na 

wykonanie dokumentacji technicznej na około 5 -7 dróg po każdej ze stron, aby mieć 

te dokumentacje na wypadek, gdy znajdzie się okazja na wykorzystanie środków 
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zewnętrznych. Po to właśnie składamy wnioski na wykonanie różnych dróg, aby               

w każdej chwili móc się wpasować w każdy projekt jaki się pojawi. Na dzień 

dzisiejszy nie mamy przygotowanej żadnej dokumentacji technicznej z którą 

moglibyśmy aplikować o jakiekolwiek środki, a w najbliższym czasie chcemy wykonać 

taką dokumentację na następujące drogi: Siniec – Kąty; Kosakowo, Leśny Rów,                  

a później na kolejne drogi. Na tę chwilę dostępność do środków zewnętrznych mamy 

w ramach Schetynówek z dofinansowaniem 50/50, natomiast w przyszłości ma być 

uruchomiony fundusz drogowy na poprawę infrastruktury drogowej na obszarach 

mniejszych gmin, a ostatnio z informacji, które otrzymywaliśmy okazało się, że będą 

dofinansowywane przebudowy i modernizacje dróg w szczególności w obszarach 

słabo zaludnionych po to, aby zwiększyć dostępność komunikacyjną. Zastępca Wójta 

uważa, że powinniśmy przygotować dokumentacje techniczne, aby mieć je pod ręką 

na wypadek możliwości pozyskania dużych środków zewnętrznych na ten cel. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że radnych nie trzeba przekonywać do 

celowości wykonania tej inwestycji. Chodzi o to, że proponuje się wziąć 500 tys. zł 

kredytu z rozdzieleniem 300 tys. zł na drogę na Kaczory (na którą zgodnie                       

z zapewnieniami Pani Skarbnik i Pana Wójta miało być nas stać, aby wykonać ją ze 

środków własnych) oraz 200 tys. zł na drogę Siniec –Kąty. Radna nie widzi 

perspektywicznego myślenia w planowaniu kolejnych budżetów. Radna nie wie skąd 

się wzięło 500 tys. zł kredytu oraz o 100 tys. zł więcej kredytu płynnościowego?     

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że co roku przy budżecie ustala się 

możliwość kredytowania bieżącego i tak w tym roku było to 500 tys. zł, a rok 

wcześniej 300 tys. zł i jest to gwarancja tego, że jak nam zabraknie środków                      

w trakcie roku to będziemy mieli płynność finansową dzięki takiemu zabezpieczeniu. 

Taki zabieg jest normalnym zapisem w budżecie. Skarbnik Gminy powiedziała, że 

jeśli chodzi o przebudowę drogi Siniec - Kąty i kwotę pożyczki, to na komisjach 

bardzo wyraźnie tłumaczyła jakie są zadania i co się w nich zmieniło. W międzyczasie 

przystąpiliśmy do realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków, o których dwa lata 

temu nawet nie wspominano, a teraz zaplanowano wykonanie dokumentacji na kilka 

dróg co też jest nowością. Tylko w ujętych długoterminowych przedsięwzięciach na 

zadania inwestycyjne można wziąć pożyczki. Skarbnik podkreśliła, że nie bierzemy 

kredytu, ale pożyczkę, a to jest ogromna różnica. Poza tym przedsięwzięcie na Siniec 

jest planowane w WPF na 550 tys. zł i w tym roku planuje się je na 300 tys. zł, (więc 

spłata 550 tys. zł dzielona jest na dwa lata). Od tego roku w budżecie planowane są 

tylko i wyłącznie środki na zadania, które stanowią środki własne ponieważ tylko 

takie mogą być zabezpieczane w budżecie.   

Radna Ewa Dudek zapytała o zapis dotyczący oświaty, a dokładnie o sprecyzowanie 

planowanych środków na nagrody dla najlepszych uczniów Szkoły Podstawowej 

i Gimnazjum.  
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że chodziło o uczniów kończących 

Gimnazjum, a zapis miał być sprecyzowany w nawiasie. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że w wydatkach majątkowych znajduje się zapis „na 

udział gminy w projektach zewnętrznych tzw. projekty miękkie realizowane przez 

GOPS”. Radna zapytała co to są projekty miękkie? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że są to projekty nieinwestycyjne  

jak np. projekt na przeciwdziałanie przemocy w rodzinie oraz na Klub Integracji 

Społecznej. Są to zadania szkoleniowe, przygotowujące pracowników do prowadzenia 

działań w określonym temacie.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o działalność usługową, na którą 

zaplanowano 18 500,00 zł na zapłatę i za wykonanie planu zagospodarowania 

miejscowego w miejscowości Sówka. Radna powiedziała, że taki zapis był 

wprowadzany w 2017 roku.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że tak, ale płatność będzie 

dokonana w styczniu 2018 r.   

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy środki te były zdejmowane                         

z tegorocznego budżetu? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że tych środków się nie zdejmuje 

ponieważ mamy na to działanie umowę, a płatność pojawi się w przyszłym roku 

ponieważ do końca 2017 r. nie wyrobimy się z potrzebnymi procedurami. Dodatkowo 

procedowanie nad przygotowaniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego uzależnione jest od opinii organów zewnętrznych. W tej chwili 

spływają do nas opinie od Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego, od 

RDOŚ, od Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków itd. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie mamy 

autopoprawek, a Pani Skarbnik wspomniała, że ewentualne zmiany będą dotyczyły 

tylko i wyłącznie przesunięć lub zapisów dotyczących dotacji zewnętrznych na                    

„E-usługi”.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że autopoprawka będzie 

dotyczyła korekty w zakresie udziału środków własnych w realizacji projektu                      

„E- usługi” w zakresie zwiększenia tych środków o ok. 47 tys. zł. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała z jakiej puli środków będzie zabrana ta 

kwota?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że będziemy musieli porobić 

odpowiednie przesunięcia w budżecie celem znalezienia tych środków. Zastępca 

Wójta powiedział, że ma pewne obawy dotyczące programu Polska – Rosja, 
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ponieważ wprowadzono do budżetu wymianę stolarki okiennej w budynku GOK na 

kwotę 82 tys. zł co znajduje się pod pewnym znakiem zapytania ze względu na to, że 

nie do końca spełniamy określone warunki. Dodatkowo będzie ogłoszony konkurs                

w kwietniu 2018 r. w ramach RPO i prawdopodobnie dojdzie do tego, że zlecimy 

opracowanie audytu termomodernizacyjnego (tak, aby mieć go już w styczniu)                   

i wtedy będziemy wiedzieli na ile będzie nas stać w kwestii realizacji całości lub 

jakiegoś z etapów inwestycji. W RPO możemy uzyskać do 85% dofinansowania. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała co będzie z podwyżkami wynagrodzeń dla 

pracowników oraz znikającej dysproporcji pomiędzy wynagrodzeniami obsługi i na 

stanowiskach urzędniczych, które nastąpią po zmianach od nowego roku? Ze 

względu na to, że w autopoprawce nie ma o tym wzmianki czy to oznacza, że temat 

nie był ponownie analizowany? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że środki częściowo są 

zabezpieczone, ale problem polega na tym, że nie wiemy jak będzie się kształtowała 

sytuacja dotycząca subwencji oświatowej. Jeśli okaże sią, że otrzymamy subwencję 

oświatową w wysokościach przewidywalnych to nie będzie żadnego problemu. Jeśli 

będziemy musieli poczynić dodatkowe cięcia, a wszystko wskazuje na to, że 

subwencje będą zmniejszane – sytuacja może być skrajnie różna.    

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji zamknął pkt 8 i przed przejściem do pkt 9 porządku obrad o godzinie 15.10 

ogłosił przerwę, która trwała do godziny 15.26. 

Podczas przerwy o godzinie 15.20 na posiedzenie sesji przybyła radna Renata Mandala                 

- stan 12 radnych. 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

9.1. Podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 11 do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że projekt uchwały musi być 

ponownie podjęty ze względu na to, że w zapisie omyłkowo wstawiono liczbę 32 

zamiast 12 na co zwróciła uwagę Regionalna Izba Obrachunkowa. Jeśli ta uchwała 

zostanie podjęta RIO odstąpi od rozstrzygnięcia nadzorczego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

środków transportowych, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        
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Nr XLIII/230/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.1, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.2 porządku obrad. 

 

 

 

9.2. Opłaty od posiadania psów. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że ten temat również 

był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych po czym poprosił Panią 

Skarbnik Małgorzatę Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 12 

do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w tej uchwale powodem jej 

ponownego podjęcia jest nowa interpretacja RIO. Tym razem stwierdzono, że 

powinien pojawić się zapis „bez wezwania”, który od lat był stosowany we wszystkich 

gminach od wielu lat. Poza tym zaproponowano nam usunięcie zapisu ze 

schroniskiem. Nam zależało na tym, aby byli zwalniani z opłat ludzie biorący ze 

schroniska nasze zwierzęta dzięki czemu nie ponosilibyśmy aż tak dużych kosztów ich 

utrzymania.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 

Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów,                 

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/231/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.2, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.3 porządku obrad. 

 

9.3. Określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od  

nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że ten temat również 

był przedstawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych po czym poprosił Panią 

Skarbnik Małgorzatę Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 13 

do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że projekt uchwały powstał                      

w związku z ustaleniem jednej stawki podatku od nieruchomości, a w związku z tym 
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deklaracja musi być dostosowana do tej stawki. W pozostałych deklaracjach trzeba 

było poprawić podstawy prawne ponieważ ustawy miały zmienione teksty jednolite.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny,                 

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/232/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na 

podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.3, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.4 porządku obrad. 

 

9.4. Stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły  

Podstawowej im. prof. Stanisława Srokowskiego w Srokowie z Filią                       

w Solance w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. prof. Stanisława  

Srokowskiego w Srokowie z Filią w Solance. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz 

Małgorzatę Chociełowską o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 14 do 

protokołu).  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że uchwałę należy uchylić                   

w całości ze względu na niewłaściwy termin wejścia jej w życie ponieważ jest to akt 

prawa miejscowego i obowiązuje z dniem podjęcia. Dodatkowo należało usunąć                    

z niej miejscowości wchodzące w sieć szkół co zostało uczynione w przedłożonym 

projekcie uchwały.  

Radca Prawny Ryszard Bielański dodał, że wzór poprzedniego projektu uchwały 

otrzymaliśmy z Ministerstwa Edukacji Narodowej, ale nadzór Wojewody ma inne 

zdanie, które wzięliśmy pod uwagę przygotowując ponownie projekt do podjęcia 

przez Radę Gminy. Jeśli uchwała zostanie podjęta na dzisiejszej sesji, Wojewoda 

odstąpi od wydania rozstrzygnięcia nadzorczego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 

Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. prof. Stanisława Srokowskiego 

w Srokowie z Filią w Solance w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. prof. Stanisława 
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Srokowskiego w Srokowie z Filią w Solance, a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/233/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. prof. Stanisława Srokowskiego w Srokowie z Filią 

w Solance w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. prof. Stanisława 

Srokowskiego w Srokowie z Filią w Solance. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.4, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.5 porządku obrad. 

 

 

9.5. Uchwalenia Gminnego Programu ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz 

Małgorzatę Chociełowską o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 15 do 

protokołu).  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że projekt uchwały został 

poddany konsultacjom społecznym i do dnia 29 listopada do godziny 12.00 można 

było składać propozycje zmian w programie, ale nie wpłynęły w tej sprawie żadne 

wnioski. Po wspólnym posiedzeniu komisji stałych dokonano zmian w wydatkach (po 

wcześniejszej konsultacji Pani Kierownik GOPS i Skarbnika Gminy). Dodatkowo 

dokonano zmian w zapisie we wskazanym przez radnych punkcie 3 programu.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zaproponował, aby przy zadaniach własnych gminy dopisać                 

pkt 6 - ograniczenie dostępności alkoholu poprzez ograniczenie punktów sprzedaży 

oraz zmniejszenie odległości punktów sprzedaży od obiektów użyteczności publicznej 

do 15 metrów.   

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że te programy 

opracowywane są na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości                                  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, ale innych artykułów. Sekretarz dodała, że                        

w programie można ująć zapis, że lokalizacja punktów sprzedaży nie jest sprzeczna                  

z Gminnym Programem ds. profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2018 r. 

O godzinie 15.50 obrady sesji opuściła radna Regina Wieczorek – stan 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński  w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia                        
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o odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu ds. 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok., a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/234/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu ds. Profilaktyki                                            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.5, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.6 porządku obrad. 

 
9.6. Uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz 

Małgorzatę Chociełowską o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 16 do 

protokołu).  

O godzinie 15.52 na obrady sesji wróciła radna Regina Wieczorek – stan 12 radnych. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że ten projekt uchwały 

również był poddany konsultacjom społecznym i do dnia 29 listopada do godziny 

12.00 można było składać propozycje zmian w programie, ale nie wpłynęły w tej 

sprawie żadne wnioski. Po wspólnym posiedzeniu komisji stałych po konsultacji Pani 

Kierownik GOPS oraz Pani Skarbnik Gminy dokonano zmian zapisów w wydatkach. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok, a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/235/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.6, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.7 i 9.8 porządku obrad. 
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9.7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2022. 

9.8. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina o wprowadzenie do projektów uchwał (załączniki nr 17 i 18 do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową to zmiany dotyczą zmian w wydatkach, a poza tym dotyczą 

decyzji Wojewody na zmniejszenie środków na świadczenia wychowawcze, rodzinne 

oraz wsparcie kobiet w ciąży.  

Zmiany budżetu Gminy dotyczą zmian w  dochodach ze względu na: 

-decyzję  Nr FK 395/2017 z dnia 15 listopada 2017r. Wojewody Warmińsko 

Mazurskiego w sprawie zmniejszenia dotacji na zadnia zlecone tj. świadczenia 

wychowawcze  o kwotę 43 968,00 zł oraz świadczenia rodzinne o kwotę 11 162,00 zł                        

i wsparcie kobiet w ciąży i rodzin o kwotę 8 240,00 zł. 

-decyzję nr 365/17 z dnia 13 listopada 2017r.  zmniejszającą środki na zadania 

zlecone  o kwotę 3 060,00 zł na zadanie  zlecone  na opłacanie składek  za osoby 

pobierające świadczenie pielęgnacyjne. 

-decyzję Nr 349/2017 z dnia 9 listopada 2017r. w sprawie zmniejszenia środków na  

dodatki energetyczne o 286 zł  

-decyzję Wojewody Nr 355/2017 z dnia 13 listopada 2017r.  zwiększającą   środki na 

zadanie zlecone t. j. na  obsługę  karty dużej rodziny -32 zł ,  

-decyzję Wojewody  Nr 404/2017 z dnia 15 listopada 2017r. w sprawie zwiększenia 

środków na zadanie zlecone w zakresie prowadzenia spraw związanych z USC,                         

ewidencją ludności  i dowodami osobistymi.  

Dokonuje się korekty błędnie przyjętego  paragrafu dotacji z Urzędu 

Marszałkowskiego na właściwy, w rozdz. 63095  po stronie dochodów. 

W związku z w/w decyzjami po stronie dochodów,  przyjmuje się po stronie  

wydatków  plany odpowiednio do  tych zmian. 

Dokonuje się przeniesień wydatków w jednostkach: 

w Urzędzie Gminy  dokonuje się zmian polegających na: zwiększeniu środków na 

zadaniach w zakresie ochrony przeciwpożarowej na składki ZUS -350 zł,  umowy 

zlecenie -400 zł zakup materiałów 4 000,00 zł z jednoczesnym zmniejszeniem 

środków na zakup usług  o kwotę 4 120,00 zł; zwiększa się o kwotę 3 500,00 zł 

środki na zakup energii na świetlicach, na wynagrodzenie i pochodne  palacza w GOK 

5 702,00 zł – rozdz. 92109. Przyjmuje się kwotę 3 450,00 zł na zakup usług w rozdz. 

63003 na dostosowanie urządzeń energetycznych na kompleksie w celu 

oszczędniejszego zużycia prądu oraz 548 zł na zakup energii z jednoczesnym 

zdjęciem z planu środków na opracowanie dokumentacji na pomost  na kompleksie. 

Wprowadzenie do budżetu gminy kwoty 370 zł na koszty niekwalifikowalne projektu  

" Utworzenie miejsca spotkań dla mieszkańców Solanki  i odpoczynku rowerzystów," 

oraz przenosi się to zadanie w ramach środków z dotacji do zadań inwestycyjnych; 

wprowadzenie  do budżetu gminy zadania na kwotę 1 500,00 zł t. j. na opracowanie 

ekspertyzy  hydrologicznej. Zmniejsza się  o kwotę 15 300,00 zł  zadanie 
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inwestycyjne t. j. wykonanie podjazdu do apteki, zmniejsza się środki na szkolenia 

w UG o 1 800,00 zł, zwiększając o kwotę 800 zł środki na podróże służbowe.  

Dokonuje się przeniesień pomiędzy paragrafami na  zadaniu aktualizacja spisów 

wyborców o kwoty 4,05zł, zwiększa się środki o kwotę 6 000,00 zł na zakup paliwa 

do dowożenia dzieci . Dokonuje się zmian w wydatkach na zadania zlecone i własne  

GOPS dostosowując plany  do potrzeb tej jednostki. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                 

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 

Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017- 2022, a następnie poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/236/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                          

na lata 2017-2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji w kwestii zmian budżetu Gminy Srokowo, poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 rok, a następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              

12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XLIII/237/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 listopada 2017 r.                    

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

  
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.7 i 9.8, a następnie przystąpił do realizacji  

pkt 10 porządku obrad. 
 

 

 

Pkt 10. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 

złożonych interpelacji oraz zapytań radnych zamknął pkt 10 i przeszedł do realizacji 

pkt 11 porządku obrad.  
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Pkt 11. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o składanie 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1.Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział na zapytania radnych                     

z ostatniego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy w dniu 24 listopada, które 

dotyczyły: 

1. Poproszono o umieszczenie na stronie internetowej UG i GOPS informacji                             

o możliwości uzyskania pomocy przez  osoby niepełnosprawne (np. dofinansowanie 

do wózka inwalidzkiego, do pampersów itp.), włącznie z umieszczeniem 

przekierowania na link PFRON i numerami telefonów do instytucji. 

Odpowiedź: Do Pani Kierownik GOPS skierowano prośbę o przygotowanie takiej 

informacji, która zostanie zamieszczona na stronach internetowych UG oraz GOPS                 

w formie banneru.   

2. Padło pytanie czy można umieścić dzwonek do apteki, z którego będą mogły 

korzystać osoby niepełnosprawne? 

Odpowiedź: Z dzierżawcą zostanie przeprowadzona rozmowa w sprawie 

zamontowania dzwonka dla osób niepełnosprawnych.  

3. Poproszono o powołanie składu zespołu do pracy nad funkcjonowaniem szkół. 

Odpowiedź: Rozmawiano o tej sprawie podczas komisji. Zastępca Wójta poprosił, aby 

do powołania zespoły doszło do dnia 1 grudnia 2017 roku.   

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Ewa Dudek zaproponowała 

włączenie się do prac członków komisji.  

4. Poproszono o poprawienie zjazdu z ulicy Łąkowej do Kościoła Ewangelicko - 

Augsburskiego. 

Odpowiedź: Zjazd na ulicę Łąkową został już wykonany, ale jest zbyt stromy i może 

stanowić problem z podjazdem w okresie zimowym. Dlatego też w najbliższym czasie 

zjazd do Kościoła zostanie poprawiony. 

5. Poproszono o sprawdzenie, ile pozostało środków na naprawę dróg na koncie 

funduszu sołeckiego w Sińcu. 

Odpowiedź: Na naprawę dróg pozostało 5069,68 zł. 

6. Wskazano naniesienie poprawek w GPRPA oraz w GPRN w zapisach                               

w harmonogramie wydatków. 

Odpowiedź: Poprawki zostały naniesione. 
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Pytania z XLI sesji z dnia 29 października 2017 r.:  

7. Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy wyjaśniła się sprawa mieszkańców 

ulicy Wileńskiej oraz ich uciążliwego sąsiada? Jak wypadły kontrole z Sanepidu? 

Odpowiedź: wszystkie kontrole zostały zakończone. Na podstawie naszej uchwały                      

o utrzymaniu czystości i porządku oraz w świetle protokołu wystawionego przez 

Powiatową Inspekcję Weterynaryjną, która wydała zalecenia co do hodowli zwierząt 

wynika, że wszystkie zalecenia zostały przez hodowcę wykonane. Oznacza to, że na 

tą chwilę nie mamy żadnych podstaw, aby w trybie administracyjnym zakazać 

prowadzenia hodowli. W najbliższym czasie mieszkaniec ten najprawdopodobniej 

zaniecha prowadzenia dalszej hodowli zwierząt. 

8. Radny Waldemar Obolewicz powiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych na 

skrzyżowaniu ulic Barciańskiej i Zielonej w okresie zimowym próbował udrożnić 

przepływ między studzienkami, ale nie udało się tego wykonać. Obiecano 

mieszkańcom, że zostanie to wykonane, ale jak widać do tej pory (a zaraz minie rok) 

nic się w tym temacie nie dzieje.  Radny zgłosił,iż na ulicy Barciańskiej znajdują się 

dwie studzienki, z których jedna jest bardzo wysunięta do góry, a druga się zapadła.  

Odpowiedź: W przyszłym tygodniu odbędzie się wizja lokalna z Zarządem Dróg 

Powiatowych podczas którego wszystkie kwestie zostaną poruszone. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

wolnych wniosków, informacji i oświadczeń. 

9. Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy istnieje uzasadniona obawa, że 

pracownicy urzędu nie będą mieli wypłaconych poborów w miesiącu grudniu?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma 

żadnych problemów finansowych i nie ma żadnego zagrożenia dotyczącego wypłaty 

poborów dla pracowników Urzędu Gminy. 

10. Radny Piotr Dziadoń ponowił prośbę sprawdzenia strony internetowej, 

a dokładnie ogłoszeń dotyczących sprzedaży mienia gminnego, które przy 

umieszczonym kolejnym ogłoszeniu nie będzie już widoczne na naszej stronie.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że informatyk otrzymał polecenie 

wstawienia tego ogłoszenia na pierwszą stronę.  

11. Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że do biura 

Rady wpłynęło pismo informujące nas o przekazaniu przez Wojewodę Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego Stanowiska Rady Gminy Srokowo do Kancelarii Prezesa 

Rady Ministrów w sprawie uruchomienia programu współpracy transgranicznej                 

Polska – Rosja.  
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12. Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przekazał podziękowanie od 

Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego za okazaną pomoc i wsparcie 

finansowe Gminie Sośno. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11. i  przystąpił do realizacji pkt 12.  
porządku obrad. 

 

Pkt 12. 
Zakończenie obrad XLIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XLIII sesji Rady Gminy 
Srokowo”  po czym o godz. 16.20 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 24 strony i 18 załączników. 

 
 
 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


